
Svar på motion angående avveckling av Padelsektionen i Örebro TK. 
 

Frågan har under perioden bearbetats av såväl styrelse och arbetsgrupp vilka gemensamt oberoende 

av varandra kommit fram till att Örebro Padel är och ska vara en del av Örebro TK. Detta främst med 

hänsyn taget till att Padel är en del av Örebro TK och de samordningsvinster som finns samt den 

rörlighet som finns av våra medlemmar mellan de olika sporterna. Det är viktigt att komma ihåg att 

vår verksamhet är till för alla, oavsett nivå. 

Styrelsens  uppfattning är vidare att Padeln i Örebro TK är självbärande ekonomiskt och tär inte på 

Tennisens budget. I syfte till att än mer tydliggöra detta har budget och redovisning förfinats 

innevarande redovisningsår för att tydligt skilja på Padel och Tennis. De ska dock tilläggas att Padeln 

är i nuläget omöjlig att göra lika lönsam som Tennis då banhyran som betalas till den Ekonomiska 

föreningen skiljer sig avsevärt gentemot Tennis. Styrelsen har därför hemställt till ekonomiska 

föreningen om en mer jämställd banhyra för samtliga aktiviteter i Backahallen. 

Styrelsen har under året anställt två tränare på deltid med fokus på Padel, men som även till del 

håller i tennisträning samt gemensamma aktiviteter vilket har bidragit till en ökad beläggning inom 

padel och till del inom tennis. Under perioden har fler padelspelare sökt sig till Örebro Padel och 

antalet aktiva idag är 350 st.   

  


